
 

Referat styremøte 4 - 2018 
 
Tilstede: Jan Gjennestad, Johnny Skjoldal, Anita Jensen, Edith Sofie Tvedt (vara), Thomas Tuft (vara),  
 
Ikke møtt: Kato Magne Bruland, Terje Natland, Lisa Pickersgill (forbundssekretær) 
 
 
Sted:  Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid:  02.05.18 kl. 17.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat fra forrige styremøte godkjent. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste ordinære styremøte blir onsdag 30. mai klokken 17:00 
 

3. Økonomi 
Da oppdaterte regnskapstall ikke var tilgjengelig ble dette punktet utsatt til neste møte. 
 

4. Bergen Travpark/Bergens Traverbane 
Bergens Traverbane avholder sin generalforsamling fredag 4. mai. Forbundsleder er 
forhindret fra å stille grunnet ekstraordinært landsråd samme dag. Johnny Skjoldal 
representerer forbundet. 
Bergen Travpark avholder sin generalforsamling onsdag 9. mai, her er forbundet invitert. Det 
bør spilles inn oppfordring om å starte arbeidet med travskole samt en generelt tettere 
dialog mellom forbundsstyre og driftsstyre. 

 
5. Generalforsamling DNT 

Generalforsamlingen ble oppsummert som en rolig affære uten store uenigheter eller 
dramatikk. 
 

6. Lagledermøte 
Det blir lagledermøte 30. mai klokken 18:30. Av saker som kan/bør tas opp: 
- Lystavle 
- Navn på løp på Bergen Travpark 
- Til Start for eldre 
- Status ny bane på Voss 
- Status ponnitrav 
- Status travskole 
- Status ungdomsgruppe 
- Status lagene 

 



Til møtet bør foruten vanlige delegater også leder i ungdomsgruppen, leder i ponniutvalget 
samt daglig leder og styremedlem(mer) Bergen Travpark. 
 

7. Næringsforum/politisk arbeid 
I kjølvannet av generalforsamling samt dommen i «Tengsareid-saken» er det laget et opprop 
som er bedt utsendt til landets ordførere og fylkesordførere. Grunnet sykdom er dette 
foreløpig ikke utsendt i vår region – dog har noen av våre politiske kontakter lovet å spille 
saken inn til fylkets stortingsrepresentanter. Forbundsleder vil også ta kontakt med utvalgte 
stortingsrepresentanter i anledning det økte avgiftstrykket. 
Johnny Skjoldal og Kato Bruland deltar sammen med sekretæriatet under hingsteutstillingen 
på Eid 3. mai, det er her lovet oppmøte fra flere politiske partier. 
Det arbeides med å få Fylkeskommunens utvalg for Miljø og Samferdsel til å avholde sitt 
neste møte på Bergen Travpark og med dette fremme miljøperspektivet rundt 
biobrenselanlegget samt presentasjon av hestens rolle i samfunnet. Forbundsleder følger 
opp dette. 
Det har foreløpig ikke blitt avtalt møter med komiteer i Bergen Kommune, men det er 
ønskelig å benytte så vel ponnifestivalen 27. mai samt V75 2. juni til å promotere hesten og 
travet. 
Johnny Skjoldal kontakter ungdommens bystyre med formål å få holde presentasjon for dem. 
 

8. Osterøy Travlag treningsvei 
Intet nytt i denne saken. 
 

9. Sak fra Amatørforeningen 
Saken ble besluttet utsatt. 
 
 

10. Eventuelt 
- Thomas Tuft orienterte om forarbeid mot Til Start for eldre hester. Ressurspersoner er 

kontaktet og prosjektet er klart for igangsetting. Styret vedtok på bakgrunn av dette å 
igangsette prosjektet med månedlige samlinger. Dette vil bli forsøkt kombinert med 
planene rundt voltepraksis som tidligere er vedtatt. Det må sendes ut informasjon om 
tiltaket til tidligere Til Start-deltakere samt informasjon i programmet og på 
lagledermøtet. 

- På forrige møte ble det vedtatt fellesjogg lørdag 26. mai. Da dette kolliderer med 
aktiviteter under ponnifestivalen flyttes fellesjoggen til lørdag 19. mai. Det vil ikke bli 
arrangert rutineløp denne dagen siden Bergen har travkjøring dagen etter, men det 
vurderes en fellesjogg for eldre hester som en tilbud til dem som ikke skal starte sine 
hester søndag. 

- Fredag 1. juni skal Johnny Skjoldal sammen med TGN på befaring på Voss, i den 
forbindelse ønsker Voss Tråvlag å avholde en mulig paneldebatt om travets fremtid. 
Tiltaket berømmes fra forbundets side, her bør laglederne også inviteres og således få 
mulighet til både å delta i debatt og få se fremdrift mot ny bane på Voss 

- Det bør jobbes for et arrangement a la Voss’ paneldebatt også i Bergen over sommeren 
- Forbundsleder er kalt inn til ekstraordinært landsråd fredag 4. mai, det antas at 

landsrådet vil bli bedt om å rådgi DNT-styret angående veien videre i Tengsareid-saken 
og en mulig anke til Høyesterett. Forbundet er av den formening at saken er prinsipielt 
svært viktig for travet og således bør prøves for høyeste instans – samtidig må en grundig 
evaluering fra sakkyndige legges til grunn, herunder potensiell kostnad veid opp mot 
nyttverdien av å vinne frem og muligheten for dette. 

- Det avholdes ponnifestival helgen 26.-27. mai, i den forbindelse vil forbundsleder forsøke 
å få invitert representant fra byrådets komité for barnehage, skole og idrett. 



- Programmet for ponniløp burde bli enklere tilgjengelig på DNT’s sider – herunder som en 
del av PDF-programmet under «startlister» på travsport.no  

- Forbundet har fremdeles en del å gå på i forhold til informasjonsflyt, ikke minst gjelder 
dette små og store saker som foregår i regi forbund og lag. Det ble diskutert i hvilken 
grad styret kan være en direkte bidragsyter på dette punktet siden det oppleves at vi ikke 
får ut potensialet vårt i forhold til å nå ut med hva som skjer i regionen. 

 
 

 
Møtet ble hevet 18:45 
 
 
 
Jan Gjennestad, referent 
 
 
 
 
 
 
 

Jan Gjennestad           Anita Jensen   
 
 
 
 
 
 Johnny Skjoldal    Edith Sofie Tvedt   Thomas Tuft 


